
Mikroregión nad Holeškou 
Rakovice 42, 922 08 

 

 
Zápisnica zo zasadnutia výkonného výboru, 

konaného dňa 24. 02. 2015, na Obecnom úrade v Rakoviciach 

 
Prítomní členovia podľa prezenčnej listiny: 

 

Ivan Šiška   - starosta obce Borovce   

RNDr. Jozef Petušík  - starosta obce Dolný Lopašov 

Ing.  Peter Radošinský - starosta obce Chtelnica 

Jozef Reško   - starosta obce Kočín – Lančár  

Mgr. František Klinovský - starosta obce Krakovany 

Kamil Mikuš   - starosta obce Nižná 

Jozef Tkácz   - starosta obce Ostrov 

Dušan Daloš   - starosta obce Rakovice  

Mgr. Juraj Valo  - starosta obce Trebatice 

Mgr. Gilbert Liška  - starosta obce Veľké Kostoľany 

Lukáš Pavlech   - projektový manažér 

 

Ospravedlnený z  neúčasti: 

 

Miroslav Michalčík  - starosta obce Dubovany 

Bc. Zdenka Vlkovičová - starostka obce Šterusy 

 

 

Program rokovania: 

 

1. Zahájenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Vypracovanie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obcí a mikroregiónu 

4. Vypracovanie integrovanej stratégie rozvoja územia 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

 

bod č. 1: Zahájenie 

 

Zasadnutie otvoril predseda mikroregiónu Dušan Daloš, privítal prítomných 

a skonštatoval, že je prítomných 10 členov a výkonný výbor je uznášania schopný. 

 

Za zapisovateľa zápisnice bol určený Lukáš Pavlech a za overovateľov zápisnice Ing. 

Peter Radošinský a Mgr. František Klinovský. 

U z n e s e n i e   č.  8/2015 

výkonný výbor Mikroregiónu nad Holeškou 

s ch v a ľ u j e 



program zasadnutia podľa predloženého návrhu, za zapisovateľa zápisnice Lukáša Pavlecha, 

za overovateľov zápisnice RNDr. Jozefa Petušíka a Michala Michalčíka. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 10 (neprítomní: Michalčík, Vlkovičová, Šipková) 

Poč. prítom. čl. pri hlasovaní 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 

bod č. 2: Kontrola uznesení 

  

Dušan Daloš oboznámil prítomných so splnenými úlohami za predchádzajúce obdobie 

a oboznámil prítomných s činnosťou mikroregiónu od predchádzajúceho zasadnutia. 

 

bod č. 3: Vypracovanie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obcí 

a mikroregiónu 

 

Počas prerokovávania tohto bodu sa dostavila starostka obce Veselé – Viera Šipková. 

Dušan Daloš a Mgr. Juraj Valo oboznámili prítomných o postupe pracovnej skupiny pri 

zisťovaní cenových ponúk na vypracovanie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

obcí mikroregiónu. Po viacerých rokovaniach a celkovom preverení či by nemohla PHSR 

a ISRÚ vypracovať jedna firma, sa došlo k záveru, že táto možnosť nie je. V platnosti je 

zmluva s firmou Profi poľno, s. r. o., ktorá už na ISRÚ pracuje a tým pádom by došlo 

k finančnej náhrade za už odvedenú prácu. Firma profi poľno sa zároveň nevenuje 

vypracúvaniu PHSR. Najvhodnejším je teda riešenie pri ktorom budú firmy, ktoré budú 

vypracúvať PHSR a ISRÚ spolupracovať. 

Na základe ďalších rokovaní bol zvolený najjednoduchší postup pre výber dodávateľa 

a to tak, že každá obec samostatne zvolí s ponúk a uzavrie zmluvu s dodávateľom PHSR, 

pretože pri obstarávaní mikroregiónom by sa jednalo už o vysokú sumu. Podklady budú 

každému zaslané manažérom mikroregiónu. 

 

bod č. 4: Vypracovanie integrovanej stratégie rozvoja územia 

 

Dušan Daloš vysvetlil, že na zasadnutie prišli zástupcovia firmy Profi poľno, s. r. o., 

na základe dohody ku ktorej došlo na pracovnom stretnutí s projektovým manažérom a s ním. 

Informovať budú o postupe pri vypracúvaní ISRÚ. Jednali sme s Ing. Pilekom, s ktorým sme 

sa dohodli na ďalšom postupe. Odovzdal slovo prítomným zástupcom firmy Profi poľno, s. r. 

o. Riaditeľ reg. kanc. – zmluva medzi mikroregiónom a našou firmou bola uzatvorená na 

základe našej iniciatívy spred roka. Sme veľká firma, ktorá môže od začatia až do 

monitoringu spraviť všetko grátis a zaúčtovať si až oprávnené náklady po schválení MAS. 

Tempo bolo zvolené na základe predchádzajúcich období, pretože nie je ešte vydaná výzva. 

Ing. Broskovicsová – na ISRÚ sa priebežne pracuje, materiály o mikroregióne prevzala od p. 

Valovej, ktorá už pre Profi poľno nepracuje. Podklady sa poskytujú v piatich častiach 

dotazníka. Dve boli už vypracované a aj všeobecná 1. časť.  Tieto bude potrebné len 

aktualizovať. Stratégia je na základe podkladov z predchádzajúcich období vyplnená na 40 - 

50% - bude ju potrebné preklopiť podľa novej výzvy, ktorá sa ešte formuje a nie je známa jej 

konečná podoba. 



Ing. Pilek je členom monitorovacieho výboru. Výzva na vytvorenie stratégií vyjde až 

koncom apríla. 

Pred rokom boli termíny ešte nejasné, teraz už sú harmonogramy. 

V rámci MAS sa bude čerpať z dvoch zdrojov, a to PRV a IROP. Rokuje sa o spôsobe 

vyhodnocovania projektov. Teraz sa to nastavuje, ešte nie je jasne ani kto bude riadiaci orgán.  

Mgr. Juraj Valo sa spýtal či by nebolo vhodné do vypracovania ISRÚ zapojiť aj verejnosť? 

Otázka je z dôvodu, že na základe novej metodiky k vypracovaniu PHSR to bude povinné 

a po dohode sme sa rozhodli ísť cestou vytvorenia pracovných skupín. 

Pri vypracúvaní ISRÚ by mali byť určite stretnutia - niektorí mali, niektorí nie - záleží na 

starostovi, na obci, ako komunikujú, ako to funguje v tej ktorej konkrétnej obci. 

Cestu si musí každá obec určiť sama. 

Mgr. Valo - my chceme ísť formou pracovných skupín - ale spracovateľ bude viest 

pracovné stretnutia.  Ideálne by bolo, keby to bola jedna firma, ale to už nezmeníme. Na 

základe toho musíme hľadať východisko z reality ktorá je. Chceme koordináciu. 

Zástupcovia firmy Profi poľno poznamenali, že na to prišli, aby sme dohodli postup. Dušan 

Daloš – dalo by sa to robiť súbežne? Tak aby sa stretávala skupina len raz aj pre vypracovanie 

PHSR aj pre ISRÚ? 

S týmto firma Profi poľno nemá problém. Súhlasili s tým, že sa dohodne vždy jedno 

pracovné stretnutie a na ňom sa zúčastní zástupca od nich aj zástupca od spracovateľa PHSR. 

Mgr. Gilbert Liška – bolo by vhodné, keby sa jedna osoba zúčastnila zasadnutia 

komisie a by si prerozdelila čo potrebuje. Toto však nie je možné, pretože spracovatelia sú 

dvaja. 

Ing. Radošinský sa na záver spýtal, či skutočne firma Profi poľno nechce vypracovať 

phsr? Nie, nie je to naša priorita, nevenujeme sa tomu. 

V závere bolo dohodnuté, že Ing. Broskovicsová bude komunikovať s projektovým 

manažérom a zašle mu podklady na doplnenie ďalších údajov. 

 

bod č. 5: Rôzne 

 

Dušan Daloš a Lukáš Pavlech informovali prítomných o odovzdaní projektu 

cezhraničnej spolupráce „Poznaj mikroregión nad Holeškou“ na Trenčiansky samosprávny 

kraj a o postupe pri vytváraní webovej stránky mikroregiónu. Ihneď po jej spustení, bude 

vhodné aby si každá obec umiestnila na ňu odkaz na svojej oficiálnej stránke. 

Dušan Daloš ďalej informoval, že rokuje o poskytnutí kancelárie zo strany strednej 

školy v Rakoviciach, boli priestor pozrieť aj s projektovým manažérom. 

 

Ivan Šiška - ideme vytvárať integrovanú stratégiu, phsr a preto by bolo vhodné si už 

stanoviť nejaké spoločné ciele, spoločný postup, napr. pri budovaní domovov sociálnych 

služieb, cyklotrasy, pri riešení odpadového hospodárstva. Potenciál zberných dvorov, 

športovísk, kto čo má k dispozícii. 

Do ďalšieho zasadnutia manažér zistí formou dotazníka ktorá obec má aké technické, 

prípadne iné prostriedky k dispozícii, treba zmapovať čo môžu poskytnúť podnikatelia 

v jednotlivých obciach a predstavy jednotlivých obcí o budúcich investíciách.  

 

Dušan Daloš informoval o ponuke vystúpenia Puskajlera v rámci eko turné, obce ktoré 

majú záujem sa dohodnú na mieste konania. 

 

Ivan Šiška predniesol ponuku advokátskej kancelárie - JUDr. Štefan Kočan, PhD. -  do 

ďalšieho zasadnutia preverí koľko obcí minimálne by muselo do zmluvného vzťahu vstúpiť, 

aby bola ponuka platná. 



 

Bol prerokovaný relaxačno-pracovný pobyt pracovníčok v Trenčianskych Tepliciach. 

Pobyt bude náhradou tak, ako v minulom roku, za obdobný pobyt, ktorý organizuje ZMO JB 

vo Vyhniach, a ktorí sa z rôznych dôvodov pracovníčkam v minulosti nepáčil. Pobyt 

pracovníčok v Trenčianskych Tepliciach by bol hradený z MNH a náklady prepočítané podľa 

počtu pracovníčok a následne prefakturované jednotlivým obciam. Zároveň sa presúva termín 

posedenia pri príležitosti dňa matiek zo štvrtka 07.05.2015 na pondelok 11.05.2015. 

 

U z n e s e n i e   č.  9/2015 

Výkonný výbor Mikroregiónu nad Holeškou 

s ch v a ľ u j e 

zaplatenie pobytu pracovníčok z prostriedkov MNH a následnú fakturáciu nákladov 

jednotlivým obciam podľa počtu pracovníčok, ktoré sa pobytu zúčastnia. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 11 (neprítomní: Michalčík, Vlkovičová) 

Poč. prítom. čl. pri hlasovaní 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

bod č. 6: Záver 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda Dušan Daloš poďakoval všetkým 

prítomným za účasť a zasadnutie výkonného výboru ukončil. 

 

V Rakoviciach, dňa 24.02.2015 

 

            –––––––––––––––––––––––– 

Dušan Daloš 

predseda združenia 

 

Zapisovateľ: 

Lukáš Pavlech   .............................................................................. 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Peter Radošinský  ................................................................................           

 

Mgr. František Klinovský  ..............................................................................

  


